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Előszó 

Maastrichti Olimpia 

Másfél év előkészület, és mindezt három nap alatt végre kell hajtani, meg kell 

formálni, vagy minek nevezzük. Ezen előkészületek során természetesen 

mindenfélével találkozni fog. Néha nem is olyan rossz, de néha kiábrándító is. 

Itt az ideje, hogy nagy vonalakban felvázoljuk a hétvégét. 

  

Megnyitó 

Gyönyörű színpad volt Hans Eijerkamp és Dani van Lier nagyköveteinkkel, az 

FCI elnökével, Bardos Istvánnal és Limburg tartomány kormányzójával, Emile 

Roemerrel, akik a megnyitót adták elő. 

  

Sport és standard osztály 

Erről szól az Olimpia. Az olimpiai játékok legjobb galambjainak elő kell lépniük. 

Más szóval, ki kerül végül az olimpiai dobogóra? Ezúttal egy olimpiai bajnok van 

közöttünk, és igen, felcsendült a Himnusz a MECC-ben. A ternaardi Hoekstra 

Mendes da Costa állhatott fel a legmagasabb dobogóra a Speed kategóriában a 

2021-es „Olympic Maria” – 4225704 fantasztikus teljesítményének 

köszönhetően. Óriási teljesítmény, amelyre nemcsak Hoekstra úr lehet büszke, 

hanem NPO minden tagja is. 



 

Óriási teljesítmény, amelyre nemcsak Hoekstra úr lehet büszke, hanem NPO 

minden tagja is. Ugyanezen a dobogón a bussumi G. és H. Calis is helyet 

kapott, ez az apa-fia kombináció a 3. helyen végzett az 'Olympic Marijke'-

val .  G. és H Calis ezen a hétvégén is elnyerték a 2023-as holland bajnoki 

címet, ami kettős bajnoki címet jelent, mivel mindketten Loft és 2023-ban kijelölt 

bajnokok Hollandiában. Nem is lehetne jobb! 

 

A maratoni szakaszban CJJ van Wijk & Zn volt. Benschoptól, 

akik helyezéstcsodálatos 2. 

  

Aztán a Standard osztály. Az erre jogosult galambok bizonyára jól teljesítettek, 

de számos sajátos tulajdonságnak is meg kell felelniük. Felépítésüket tekintve 

jól össze kell rakni őket, és vonzó megjelenésűnek is kell lenniük. Az is igaz, 

hogy nagyon különleges, ha van egy ilyen galamb a padláson. Öt öreg kakas és 

öt öreg tyúk képviselhette hazánkat. A fiatal galamboknál mindkettőnél három 

volt. A résztvevők büszkék lehetnek, mert ott voltak. Figyelemre méltó, hogy 

teljesítmény szempontjából csúcsgalambok voltak, szép és jó biztosan megfér 

egymás mellett! 

 

A felfogás nálunk inkább a teljesítményre fókuszál, más környező országokban 

ez árnyaltabb. De természetesen még mindig az olimpiai szinten való 

versenyzés a legmagasabb elérhetőség, mindenesetre! 

  

A vásár 

A vásárért felelős csapat keményen dolgozott a kiállítók megnyerésén. 

Nyugodtan kijelenthetjük, hogy ez sikerült. A sok kiállító, a gyönyörű színes 

standok és a terem dekorációja nagyon széppé tette. A látogatók számát, 7600-

at és a látogatók származási országainak hihetetlenül nagy számát tekintve ez 

mindenképpen érdekes volt a kiállítók számára. A lelátókon gyakran nagyon 

zsúfolt volt, ami szintén nagy mókát és testvériséget teremtett. Az olimpiai 

játékok eredeti ötlete. 

  

Az FCI kongresszusa 

Minden olimpián FCI kongresszust rendeznek. De négyévente választják az FCI 

igazgatótanácsát és a különböző bizottságok elnökét is. Most nem megyek bele 

a történtekbe, nem akarlak ezzel untatni. Az eredmény az volt, hogy a 

különböző országok nagy érdeklődést mutattak a kongresszus iránt. Ez azt 



jelentette, hogy több mint 60 ország képviseltette magát. Ez sok időt vett el a 

szervezetünktől. Ha pozitívan nézed, nyugodtan mondhatod, hogy a 

galambverseny él! 

  

Nagyszámú kitüntetés 

Ha tavaly az országos bajnokok közé került volna, meghívást kapott volna az 

olimpiára. Majdnem mindegyik országos bajnokunk volt, persze ennek így kell 

lennie. A díjak átadását szokás szerint a Bajnokok kategóriánkénti szép 

összeállítása előzte meg. Szóval videók a Loft - Kijelölt és Galambbajnokról. A 

Falco Ebben regisztrációi ismét gyönyörűek voltak. Az Országos Bajnokok 

mellett kiemelték a Grand Prix-győzteseket, az ifjúsági bajnokokat, a 

szektorgyőzteseket és a Ladies League-t is. Nagyszerű emberekből álló csapat 

együtt. Remélhetőleg mindannyian élvezték a tiszteletadást. Amire nem volt idő 

ezen az olimpián, az az, hogy az olimpiai küldöttségünket a reflektorfénybe 

helyezzük. Ez nem jelenti azt, hogy nem fordítanak rá figyelmet. Ezt az olimpia 

után fogjuk megtenni, csakúgy, mint a többi olimpiát. Erre március 23-án, 

szombaton kerül sor, hamarosan jönnek a meghívók, de a dátumot már 

beírhatjátok a naplótokba. 

  

Bulizós este 

A több mint 600 résztvevővel bátran mondhatom, hogy remekül sikerült. Joggal 

nevezhetjük ünnepi estének. Tudatosan úgy döntöttünk, hogy nem tisztelünk ott 

olimpiai győzteseket. Hiszen nekik már megvolt a pillanatuk a színpadon. És 

ami még ennél is fontosabb, senki sem várja csak elismerésekkel teli bulis 

estét. A Hermes House Bandnek gyorsan sikerült padlóra juttatnia a bulizókat. 

Nagyon jó buli volt! 

  

Önkéntesek 

Nincs olimpián önkéntesek nélkül, ez ezúttal is igaz volt. Ez egy olyan csapat 

volt, amely mindent megtett, hogy mindent tökéletesen elrendezzen. Legyen 

szó a jegyellenőrzésről, a kiállításról vagy a sok díjátadóról, az Ifjúsági 

tevékenységekről, az NPO pavilonjáról, stb., stb., mindenhol jelen voltak. 

Fantasztikus volt látni, hogy az önkéntesek remekül dolgoztak együtt, és 

energiát kaptak egymástól. Természetesen egy ilyen nagy eseményt nem lehet 

csak önkéntesek és vezetőség erőfeszítéseivel sikeresen lezárni. Szerencsések 

vagyunk a Gazeuse Communications and Events szakmai támogatásával. Nagy 

dicséret illeti őket, sikerült mindent a pályán tartani az elejétől a végéig. Osztály! 

  



Sikeres olimpia 

Miért merem ezt ilyen egyértelműen kijelenteni? Erről nagyon röviden tudok 

beszélni. A nyitástól a zárásig minden rendben ment. Természetesen rengeteg 

olyan pontot is fel tudok emelni, ahol még lehetne javítani. Kritikusnak kell 

maradnunk, és maradhatunk is. De ez nem érdekes egy esetleges következő 

hollandiai olimpiára nézve. Ha még egyszer megtörténik, most minden sokkal 

másképp lesz. Ahogy a Frans Strikker összeállításában is jeleztem, a 

legnagyobb ajándék, amit szervezetként kaptunk, az a sok látogató, aki ott volt. 

Olyannyira szombaton, hogy már-már meg kellett fontolnunk a megállás 

bevezetését biztonsági okokból. 

 

Még nem írtam róla semmit, de a MECC természetesen fantasztikus szállás volt 

ennek a rendezvénynek a megszervezéséhez. Dicséret mindenkinek a MECC-

ben, aki hozzájárult ennek az olimpiának a sikeréhez!! 

  

Üdvözlet egy elégedett elnöktől, 

Ben Geerinktől 

 


